



## 北京中大华远认证中心

(北京市西城区阜成门外大街乙22号 100833)

# 环境管理体系认证证书

证书号： 02016E31019R4M

### 东陶(上海)有限公司

(统一社会信用代码：91310000607378691H)

体系适用范围：位于中国上海市松江工业区联阳路 717 号 (201613) 的东陶(上海)有限公司的卫生洁具配件、烘手器、卫洗丽(温水冲洗电子坐便器、智能全自动电子坐便器)、三干王(浴室干燥器)的设计、开发、生产和服务的环境管理活动

注册地址及邮政编码：中国上海市松江工业区联阳路 717 号 (201613)

环境管理体系符合：GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015 《环境管理体系 要求及使用指南》

发证日期：2016 年 10 月 31 日；有效期至 2019 年 10 月 30 日

初次发证日期：2005 年 2 月 22 日；换证日期：2017 年 11 月 3 日

注：认证注册范围不包括未获得有效的国家规定的行政许可、资质许可的产品/服务范围；

自初审/再认证审核认证决定之日起，每间隔不超过 12 个月必须接受一次监督审核，并将每次监督审核合格标贴粘贴于认证证书指定位置，此认证证书方为有效。

主任签发：



中国认可  
国际互认  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C020-M



注：本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 和本中心网站 (www.zdhy.net) 上查询。



Beijing ZhongDaHuaYuan Certification Center

(B22 Fuchengmenwai Street, Western District, Beijing 100833, China)

## Environmental Management System Certification Certificate

No.02016E31019R4M

**Toto (Shanghai)Co.,Ltd.**  
(Unified Code Of Social Credit:91310000607378691H)

### System scope assessed

The environmental management activities of edesign, development, production and service of sanitary ware and accessory,hand dryer,micro computer controled toilet,washlet(washlet and neorest),bathroom warmer and electrical storage water heater for automatic tap of Toto (Shanghai)Co.,Ltd. .It is situated in No.717 Lianyang Rd,Songjiang,Shanghai, P.R.China (201613)

Registered address(zip):No.717 Lianyang Rd,Songjiang,Shanghai,P.R.China (201613)

Environmental management system is in conformity with  
GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015 *Environmental management systems-Requirements with guidance for use*

Issuing date:2016.10.31; Expiration date:2019.10.30

Initial issuing date: 2005.2.22; Re-issuing date:2017.11.3

Note: The certification registration scope doesn't include those product / service scopes which fail to be covered by the relevant effective administration permission and qualification permission regulated by the state.

The certified organization must accept the surveillance audit on a regular basis and the certificate is considered to be effective only after the audit is qualified.

  
LIUJIANYI, Director of ZDHY



中国认可  
国际互认  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C020-M



Note:The certificate information could be available in the website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)) and Beijing ZhongDaHuaYuan Certification Center ([www.zdhy.net](http://www.zdhy.net)).